
 

 

 

Številka: 90000-2/2025-17        K 2. točki   

Datum: 14. 3. 2025                                                                                         21. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje – dolgotrajna obnova Linhartove ceste 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana postavljam kot samostojna mestna svetnica NSi 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Svetniški klub NSi je na 4. seji Mestnega sveta, ki je potekala 23. 3. 2015, postavil vprašanje glede obnove 

Linhartove ceste. Odgovor g. Davida Polutnika, takratnega vodje Oddelka za gospodarske dejavnosti in 

promet (v nadaljevanju: OGDP), je bil, da se bo v letu 2015 na Linhartovi cesti izvajala »lokalna sanacija 

najslabših delov«. 

Deset let kasneje obnova Linhartove ceste še vedno ni zaključena. Na spletni strani MOL je glede začetka 

obnove Linhartove ceste zapisano: »Sredi oktobra 2023 smo začeli z rekonstrukcijo Linhartove ceste, s 

katero bomo zagotovili bolj kakovostne prometne povezave in prijaznejši javni prostor. Z deli smo začeli 

na odseku od Dunajske do Matjaževe ceste«. 

Rekonstrukcija poteka etapno, zadnji del, od Topniške ceste do Matjaževe ulice, je za ves promet zaprt 

od 9. septembra 2024. Zapora naj bi trajala do 24. septembra 2024, vendar je bila zapora odseka 

Linhartove ceste med Topniško in Matjaževo ulico predvidena še od 30. septembra do 10. novembra 

2024. Obnova odseka še vedno ni končana. Kot je razvidno iz priloženih fotografij, je ob cesti še vedno 

zaščitna ograja, gradbenih tabel, ki bi sporočale do kdaj bo odsek zaprt sploh ni več, obnova se je očitno 

zelo zavlekla. 

Služba za lokalno samoupravo MOL je obvestila ČS Bežigrad o delnih in popolnih zaporah Linhartove 

ceste med Topniško ulico in krožiščem Žale, ki bodo vse do 21. avgusta 2025. 

Od OGDP želimo dobiti naslednja pojasnila:  

1. Navedite razloge, zaradi katerih se je podaljšala obnova dela Linhartove ceste, in sicer med 

Topniško in Matjaževo ulico. 

2. Ali se je zaradi podaljšanja obnove ta tudi podražila? 

3. Ali bo Linhartova cesta zaradi rekonstrukcije križišča Žale do konca avgusta letošnjega leta sploh 

odprta? 

4. Kako načrtuje OGDP urejati promet naslednjega pol leta zaradi zaprtja tako prometne ceste kot 

je Linhartova cesta in v nadaljevanju tudi krožišča Žale? 

Lepo pozdravljeni,  

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 



 

 

 

 

Priloga: Fotografiji obnove Linhartove ceste 

 

 
 

 
 


